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Abstract (en)
Adhesive lining comprises a textile strip (1) coated on one side with two-layer spots of adhesive in which the bottom layer (2) comprises a binder
paste comprising 50-95 wt.% of an acrylate binder dispersion, 5-50 wt.% of an epoxy resin or a glycidyl-functional acrylate copolymer and 0-20 wt.
% hardener and the top layer (3) comprises a copolyamide, copolyester, thermoplastic polyurethane or polyolefin. The weight ratio of bottom layer
to top layer is 1:0.5-5. Adhesive lining comprises a textile strip (1) coated on one side with two-layer spots of adhesive in which the bottom layer (2)
comprises a binder paste comprising 50-95 wt.% of an acrylate binder dispersion with a glass transition temperature below room temperature, 5-50
wt.% of an epoxy resin with an epoxide equivalent weight of 500-4000 meq/kg or a glycidyl-functional acrylate copolymer and 0-20 wt.% hardener
and the top layer (3) comprises a copolyamide, copolyester, thermoplastic polyurethane or polyolefin. The weight ratio of bottom layer to top layer is
1:0.5-5. An Independent claim is also included for production of the lining by applying the binder paste to the textile strip in discrete spots, dusting
the wet spots with 50-500 wt.% of the top layer material in powder form, removing excess powder, drying the spots, and sintering the powder so that
the lining can be handled and transported.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Fixiereinlage, bestehend aus einer textilen Einlagebahn (1), die auf einer Seite mit doppelschichtigen Haftmassenpunkten
beschichtet ist, die aus der Einlagebahn zugewandten Unter- und darüber angeordneten Oberpunkten (2,3) besteht, bei der die Unterpunkte (2)
entweder aus einer Binderpaste bestehen, die 50 bis 95 Gew.% einer Acrylatbinder-Dispersion mit einem Tg < Raumtemperatur und 5 bis 50 Gew.
% eines Epoxidharzes mit einem Epoxidequivalentgewicht von 500 bis 4000 mVal/kg oder 50 bis 95 Gew.% einer Acrylatbinder-Dispersion mit
einem Tg < Raumtemperatur und 5 bis 50 Gew.% eines Copolymeren aus Acrylaten und Monomeren mit Glycidyl-Seitengruppen und 0 bis 20 Gew.
% eines Härters sowie herkömmlichen zur Herstellung einer Paste eingesetzter Hilfs- und Zuschlagstoffen als Unterpunkt (2) enthält, wobei die
Oberpunkte (3) aus Copolyamiden und/oder Copolyestern und/oder thermoplastischen Polyurethanen und/oder Polyolefinen bestehen und dass das
Gewichtsverhältnis der in den Unter- und Oberpunkten (2,3) enthaltenen Massen 1:0,5 bis 1:5 beträgt. <IMAGE>
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